
ÅRSRAPPORT MUSIKKUTVALGET. 

 

 

Det har vært nok et år hvor det å planlegge fremover har vært en utfordring, 

Men vi har allikevel avholdt to møter i Musikkutvalget.  

  

Det første 27.04.21 og det andre 10.05 21 

 

På vårt første møte konstituerte vi oss, og arbeidsoppgavene ble som før, bortsett fra at 

undertegnede overtar vervet som leder etter Elin S Haugland. 

Vi definerte også vår rolle som Musikkutvalg, og den er å være bindeledd mellom korets 

medlemer og dirigent når det kommer til sanger vi skal synge. 

 

Bernt og Elin har allerede startet arbeidet med å digitalisere notene våre. Dette arbeidet 

vil vi fortsette med fremover og gjøre ferdig. 

 

Både julekonserten og deltagelse på høymessen 2. juledag  i Åsgårdstrand Kirke ble  avlyst. 

I forberedelsene med valg av sanger til 2.juledag, etablerte vi kontakt med den nye 

kantoren i Borre kirke, Ansgar Beste. Han har overtatt etter Eli Rudland Næss.  Det ble et 

positivt møte, og han gleder seg til å jobbe videre med oss. 

 

 

 

For Musikkutvalget 

Sissel G Vårum 
 


